
Barneveld, 9 januari 2024

Aan het college van Burgemeester en Wethouders

Geacht college,

De fracties van Pro’98 en BI werden op zaterdag 6 januari 2024 aangenaam verrast door
een artikel in de Barneveldse Krant over de ‘DoenDenkers’: zestig mensen uit de techniek,
onderwijs, zorg en accountancy, met name ook jongeren, die gedurende drie dagen bij
elkaar komen om na te denken over de toekomst van Barneveld. Wat een geweldig initiatief
om betrokken inwoners bij gemeentelijk beleid aan te laten sluiten. Het lijkt een soort
burgerberaad. In het artikel wordt Wim Oosterwijk opgevoerd als spreker en als
verantwoordelijk wethouder van de gemeente Barneveld.

Uit het artikel begrijpen wij dat het gaat om werk, een uitgangspunt dat past bij de ‘human
capital’ agenda van de Regio Foodvalley en waar de gemeente Barneveld een eigen variant
op heeft gemaakt. Voor die variant is drie maal in kleinere groepen gesproken met het
bedrijfsleven (in brede zin) en het onderwijs.

Wij vinden het geweldig en inspirerend als inwoners betrokken zijn en worden bij plannen
van en voor de gemeente Barneveld. De participatie tour door de verschillende dorpen en in
het onderwijs over ‘Barneveld in 2040’ is daar een mooi voorbeeld van. Momenteel worden
de uitkomsten van deze tour verwerkt in de toekomstscenario's voor de gemeente
Barneveld. Daarover is ook al in een openbare commissie gesproken.

Juist daarom zijn wij wel verbaasd over het tijdstip van het bekendmaken van de
‘DoenDenkers’. Nu staat de ontwikkeling van de gemeente nooit stil, maar er is wel net een
visie voor de toekomst neergelegd waar iedereen aan mee kon doen en waar iedere
inwoners ook nog op kan reageren.

In het coalitieakkoord staat dat er een Economische Visie moet komen. Ook daarvoor is een
participatietraject nodig, ook daarvoor komt een werksessie/open dialoog tussen raadsleden
en het bedrijfsleven over de concept economische visie, in juli 2024.

Naar aanleiding van het krantenartikel hebben wij op grond van artikel 42 van de
Organisatieverordening van de gemeenteraad de volgende vragen:

1. Is dit plan een initiatief van de gemeente Barneveld? Als we het artikel lezen, lijkt de
heer Oosterwijk de verantwoordelijk wethouder hiervoor. Kijken wij op de website van
‘DoenDenkers’, dan zien en horen we de burgemeester, J. Van der Tak, het volgende
zeggen: “Ik ben op zoek naar jou! Ik hoop je dan te ontmoeten.” Bovendien staat in
elke uiting op deze website de gemeente Barneveld als eerste initiatiefnemer
genoemd. Dat samen wekt de indruk dat de gemeente initiatiefnemer is. Is de
organisatie van de bijeenkomst in handen van de gemeente?



2. Als de gemeente initiatiefnemer is van dit plan, of slechts mede-initiatiefnemer,
waarom is de raad hier dan niet van op de hoogte gesteld?

3. Gaat de driedaagse conferentie uitsluitend over werk in de toekomst?

4. Op de website lezen wij dat “alleen genodigden” zich kunnen aanmelden. Op basis
waarvan zijn deze genodigden geselecteerd? Wat zijn de criteria voor deze selectie
precies en wie heeft deze opgesteld? Zijn er mensen uit alle dorpen geselecteerd?
Zo nee, waarom niet?

5. Hoe verhouden deze eventuele (bredere) toekomstplannen zich tot de huidige
dorpsvisies en -plannen? Zijn de plaatselijke belangen ook uitgenodigd voor deze
toekomstplannen conferentie? Kunnen andere inwoners ook reageren op de plannen
van de ‘DoenDenkers’ Voor deelnemers is het van belang te weten of er ook iets met
hun input gedaan gaat worden, dit om teleurstelling te voorkomen. Welke status
krijgen de conclusies die uit de conferentie voortkomen?

6. Komt dit initiatief voort uit, of is het naar aanleiding van gesprekken met groepen
mensen ter voorbereiding van de ‘Human Capital’ agenda? Zo ja, waarom dan
opeens een verbreding van Human Capital naar de gehele toekomst van de
gemeente Barneveld?

7. Komt er met deze conferentie ook een andere visie over de gemeente Barneveld
voor over tien jaar, dus 2034, dan de toekomstvisie voor 2040, waar we nu volop
mee bezig zijn geweest (zie participatieproject met inwoners) en nog zijn, door
middel van de voorkeursscenario’s, die dit jaar naar de raad komen en waar de
inwoners ook op kunnen reageren?

8. Wie financiert de driedaagse conferentie? Is er een gemeentelijk budget vrijgemaakt
voor dit initiatief en zo ja, hoeveel? Is dat budget vermeld in het MIP? Op welke
manier is hierover met de raad gecommuniceerd?

9. Worden de uitkomsten met de raad gedeeld, worden er besluiten gevraagd aan de raad of
wordt de raad in het geheel niet betrokken?

Wij zien uw antwoorden met grote belangstelling tegemoet.

Vriendelijke groet,

Arjen Korevaar Judith van den Wildenberg
Fractievoorzitter Pro’98 Fractievoorzitter Burger Initiatief


